
 

      

Protokoll för Jönköpings Segelsällskaps årsmöte verksamhetsåret 2017, 

2017-02-08 Folkets Park, Huskvarna. 48 närvarande.   
 

§ 1 Fastställande av röstlängd för mötet 

     Närvarolista för mötet fastställdes som röstlängd, bilaga 1. 

 

§ 2 Fråga om mötets behöriga utlysande 

Mötet var utlyst enligt stadgarna. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning accepterad 

 

§ 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Val: Ordförande, Hans Mörk och sekreterare, Christian Einarson 

 

§ 5 Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera protokollet 

Val: Uno Damberg och Stefan Andell. 

 

§ 6 Val av rösträknare 

Val: Uno Damberg och Stefan Andell. 

 

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning för det senaste verksamhetsåret 

Hans Mörk redogjorde för verksamheten, se bilaga 2, och Jan-Erik Johansson redogjorde för 

årsredovisningen 2017, se bilaga 3.  

Verksamhetsredovisning godkändes. 

Resultaträkning godkändes. 

Balansräkning godkändes. 

 

§ 8 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning för det senaste verksamhetsåret 

Då ingen av revisorerna på plats så redogjorde mötets ordförande för redovisningen. Revisorerna 

anser förvaltning god och tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. Se bilaga 4. 

 

§ 9Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 10 Behandling av styrelsens förslag. 

Oförändrade avgifter 2018  

Oförändrade ersättningar 2018 för vissa styrelseledamöter och andra funktionärer. 

Detta godkändes av mötet. 

 

§ 11 Behandling av inkomna motioner. 

Inga motioner har inkommit. 

 

§ 12 Verksamhetsplan, budget och avgifter för det nya verksamhetsåret. 

Lars Tegvall redogjorde för hemsidans verksamhetsplan (allmän respektive intern) 

Redogörelse av Jan-Erik angående budget och pekade på två poster med stora förändringar. 

Mediagruppen räknar med ett stort överskott, reklam på Plåthallar. 

Rosendala ökade kostnader på grund av köpet av Plåthallar. 

 

Verksamhetsplan, budget och avgifter för det nya verksamhetsåret. Se bilagor 5,6,7.  

Verksamhetsplan, budget och avgifter godkändes. 

             



 

§ 13 Val av 

för valberedningens förslag se bilaga 8.   

a) Sällskapets ordförande för en tid av ett år. 

Val: Rolf Johansson. 

b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år. 

Val: Per Gemheden, Jan-Erik Johansson och Lars Ericsson.  

c) Två styrelsesuppleanter för en tid av ett år. 

Val: Henrik Larsson, en Vakant 

d) sektionsledare och övriga sektionsledamöter för en tid av ett år. 

Val: Sektionsledare samt ledamöter för sektionerna, se namn i valberedningens förslag. Alla poster i 

segelsektionen är Vakanta.  

e) två revisorer jämte en suppleant för en tid av ett år. 

Val: Hans Mörk och Göran Calås 

f) Ledamöter till valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall utses som ordförande. 

Val: lämnas Vakant, i brist på förslag så får detta hanteras av styrelsen 

 

§ 14 Information om Allsvenskan Segling 

Per Gemheden informerade om insatserna under Allsvenskan Segling 2017. 

Ett samarbete mellan Domsand/Gränna/JSS tillsammans med Seglarförbundet 

JSS ansvarade för prova-på segling samt fest för ca. 100 personer, lördag kväll. 

Ca. 400 personer provade segling i klubben båtar under fredagen och lördagen, kanske den till 

antalet deltagare prova-på segling som anordnats i Sverige. 

Ett stort antal personer från JSS bidrog till att allt fungerade, ett antal nya kontakter har skapats. 

Bland annat så kommer det anordnas handikappsegling under våren. 

Alla platser till JSS vuxenseglarskolor tecknades, och detta gav god inkomst. 

Även nya medlemmar värvades 

 

§ 15 Information köp av plåthusen och arrende. 

Per Gemheden informerade om de omfattande förhandlingarna om arrendet, resultatet av dessa 

förhandlingar blev att JSS har köpt båthusen och på detta sätt fått ner hyran för Rosendala till en 

rimlig nivå. Ny årshyra 150 000 kr 

Tack vare att vi nu äger plåthallarna så har det möjliggjort att hyra ut annonsplatser på fasaderna. 

Bygglov för mera reklam är sökt. 

 

§ 16 Information Vaktpass 

Nya tider för vaktpass är 21:00 till 02:00 

 

 

§ 17 Övriga frågor 

 

Information om medlemsarbete 

Per Gemheden framhåller vikten av att delar på de arbetsuppgifter som finns i klubben. 

Det finns många saker som behöver tillsyn och alla kan göra något, det finns allt från enklare 

målningsjobb och mera avancerade, och en hel del går att utföra under vintern. 

Arbeten gå att boka på hemsidan och denna bokningsfunktion kommer att förfinas under våren. 

 

Övervakningskamera 

Förenklade regler kommer och bör göra det lättare att sätt upp övervakning 

Förslag till styrelsen att utreda detta 

 

Ny lag om personuppgifter, nya direktiv kommer att lämnas från Båtunionen efter hand. 

  



 

 

Strömmen bryts under vinterhalvåret, nattetid i Rosendala, som en brandskyddsåtgärd. 

Beslut togs om nya tider för att bryta strömmen kl. 23:30 fram till 06:00 

Om några speciella arbeten kräver kontinuerlig ström så kan detta ordnas. 

 

 

Årsmötet avslutades. Efter mötet premierades några medlemmar som utmärk sig särskilt under 2016 

 samtidigt som avgående funktionärer avtackades. Rolf Johansson delade ut följande utmärkelser. 

 

Qvinnans skål 2017  Ulrika Larsson 

Calminders fat 2017  Uno Johansson 

90-års Jubileumspokal 2017 Per Gemheden 

 

Därefter avtackas avgående funktionärer med blommor. 

Michael Seder Styrelseledamot 

Boo Syrén  Slipmästare Rosendala sektionen 

Eva Strelin Larsson Revisor 

Joacim Bertels Revisor 

Hans Mörk  Valberedning 

Göran Calås  Valberedning 

Larry Classon Valberedning 

 

Ett särskilt tack till stort engagemang för renovering av klubbhuset i Rosendala. 

Boo Syrén 

Alan Rashid 

Ola Söderström 

Glenn Heiel  

 

 

 

Vid protokollet   

 

 

 

 

 

Christian Einarson 

 

 

 

 

Justeras av 

 

 

 

 

Hans Mörk  Uno Damberg  Stefan Andell 

 


